

To : First Securities (HK) Limited
致 : 第一證券(香港)有限公司
Fax 傳真 : (852) 25298134
Tel 電話 : (852) 2528 1723
Email 電郵 : info@firstsechk.com

 帳戶名稱
 Account Name: _____

 帳戶號碼
 A/C No.: _____

 I/We hereby instruct First Securities (HK) Limited to withdraw the **Hong Kong stocks** from my/our account and deliver the physical shares to me/us:

 本人/吾等現指示第一證券(香港)有限公司從本人/吾等之戶口提取**港股**，並將有關實貨股票交予本人/吾等：

PART I

- 本人親自到取
 in person
- 授權他人代取* (需出示身份證)
 by Authorized Person* (MUST present ID Card for collection)

*授權人姓名 _____ 身份證號碼 _____
 Name of Authorized Person I.D. No.

有關之股票提取費用為每手港幣 5 元(外加 HK\$100 手續費)，請即時在本人/吾等之戶口扣除。

For the Stock Withdrawal Fee HK\$5 per lot (plus HK\$100 transaction fees), please debit my/our account immediately.

股票代號 Securities Code	股票名稱 Securities Name	轉手紙 Transfer Deed	數量 Quantity	For Internal use Only	
				Depot	Stock Withdrawal Charge
Total Withdrawal Charges:					

本人/吾等明白凡已提取之實物股票必須盡快辦理轉名手續，方可享有該公司派發之股息或紅股等權益。為保障本人/吾等之權益，現授權貴公司將本人未能在 10 個股票交易日內提取之實物股票，重新存入中央結算。本人同時明白和願意支付如日後該股票再從中央結算提取之費用。

I/We understand that all physical shares once withdrawn must be registered in my/our own name immediately, otherwise I/we shall not entitle to the benefit such as dividend and bonus shares issued by that company. I/we, hereby, instruct your company to deposit the above physical shares into CCASS Depository if I/we cannot collect it within 10 trading days, in order to protect my/our interests. I/We also understand that the withdrawal fee will be borne by me/us for re-withdrawal subsequently.

 客戶簽署
 Client Signature(s): _____

 日期
 Date: _____

PART II

本人/吾等謹簽證收到上述股票

I/We acknowledge receipt of the above physical shares

 Signature of client / authorized person

客戶/獲授權人簽署

 日期
 Date: _____

For Official Use Only	
Inputted By	Verified / Checked By
Date	Date